

## MCpl J.W.S. Sheppard, CD



MCpl Jeffrey Sheppard will retire from the Canadian Armed Forces on 26 June 2023 after almost 13 years of dedicated service.

MCpl Sheppard joined the Canadian Armed Forces in July 2010 as a Combat Engineer and was posted to 4 Engineer Support Regiment in July 2011. In July 2016, he was posted to 2 Combat Engineer Regiment in Petawawa, Ontario, where he used his previous experience to instruct multiple EROC and First-Aid courses. In 2021, MCpl Sheppard deployed on Op UNIFIER as part of the Training Support Section.

Upon retirement, MCpl Sheppard will continue voluntary service with the Laurentian Hills Fire Department and will enjoy life with his wife, Brittany, and two daughters, Brooke-Lynn and Autymn-Rose.

## Cplc J.W.S. Sheppard, CD



Le Cplc Jeffrey Sheppard prendra sa retraite des Forces Armées Canadiennes le 26 juin 2023 après presque 13 années de loyaux services.

Le Cplc Sheppard s'est joint aux Forces Armées Canadienne en juillet 2010 en tant qu'ingénieur de combat et a été affecté au 4<sup>e</sup> Régiment de soutien du génie en juillet 2011. En juillet 2016, il a été affecté au 2<sup>e</sup> Régiment du génie de combat à Petewawa, en Ontario, où il a utilisé son expérience antérieure pour instruire divers cours des COIC et des premiers secours. En 2021, le Cplc Sheppard a participé à l'Op UNIFIER dans le

cadre de la section de soutien à l'entraînement.

À sa retraite, le Cplc Sheppard poursuivra son service volontaire avec le service d'incendie des collines Laurentiennes. Il profitera de la vie avec sa femme, Britney, et ses deux filles, Brooke-Lynn et Autymn-Rose.